



Main Service Information		معلومات الخدمة الرئيسية	
English Name	Issue Initial Approval Certificate	خدمة إصدار شهادة موافقة مبدئية	رمز الدخول
Service Type	Investors in industrial sector from UAE nationals & expatriates	المستثمرين في القطاع الصناعي من مواطنين ومقيمين بالدولة	الاسم باللغة العربية
Service Category	Procedural	إجرائية	نوع متعامل الخدمة
Digitation Potential	yes	نعم	صنف الخدمة
Service Description	This certificate is a primary approval in order to exercise an industrial activity for 6 months, it's allowed to complete other documents at concerned departments, start establishing the factory, bring machinery, and equipment.	هذه الشهادة بمثابة تصريح لمزاولة نشاط صناعي لمدة 6 أشهر للقيام باستكمال باقي الوثائق والمستندات في الدوائر المعنية والبدء في إنشاء المصنع وتوصيل الطاقة الكهربائية وجلب الآلات والمعدات والبدء بالإنتاج التجريبي.	الخدمة ذات أولوية
Required Documents	Fill out the electronic forms at website & attach documents	تعبئة النماذج الإلكترونية على الموقع وإرفاق المستندات	وصف الخدمة
Service Requirements	1. Memorandum of Association and the shares of UAE nationals not less than 51% 2. Total of employees shall be less than 10 3. Total of capital shall be less than AED 250,000. 4. Obtain Initial industrial license from local licensing Dept.	1. عقد تأسيس ونسبة الشريك المواطن لا تقل عن 51% 2. إجمالي عدد الموظفين لا يقل عن 10 3. إجمالي رأس المال لا يقل عن 250 ألف درهم 4. الحصول على موافقة مبدئية من دوائر الترخيص المحلية	المستندات المطلوبة
Service Duration	3 working day	3 أيام عمل	متطلبات الخدمة (الشروط)
Service Steps	1- Log in (https://services.economy.ae) 2- The customer will choose (Start using this service) in industrial license. 3- The customer will choose (new user registration). 4- Fill out information of new user account (Name, Gender, contact number, username, password & secret question). 5- Choose (Start using this service) in industrial license. 6- Log in upon the name of user & password that registered in the website. 7- Choose (new Initial approval) fill out (basic information, activities & employees, Owners' information, feasibility study, machinery & equipment, raw materials, products and Commitment) 8- The system gives the transaction number & send the application to the ministry. 9- The employee will log in the system upon username & password. 10- Open new Initial approvals application, check data & information contained in the application and make sure of upload required documents. 11- In case of not completing data & attachment, an electronic letter to be sent to the applicant to complete the application. 12- In case of accuracy & validity of data & attachment, the application is approved 13- The customer pays license fees through E-Dirham. 14- The certificate can be printed or save on the new site	1- دخول المتعامل إلى رابط الخدمة (https://services.economy.ae) 2- اختيار المتعامل (البدء باستخدام الخدمة) في خدمة التراخيص الصناعية 3- اختيار المتعامل تسجيل مستخدم جديد 4- تعبئة بيانات حساب المستخدم الجديد (الاسم النوع أرقام التواصل اسم المستخدم وكلمة السر السؤال السري) 5- اختيار (البدء باستخدام الخدمة) في خدمة التراخيص الصناعية 6- تسجيل الدخول باسم المستخدم وكلمة السر التي تم تسجيلها في الموقع 7- اختيار (موافقة مبدئية جديدة) تعبئة البيانات الأساسية الأنشطة والموظفين، بيانات الطلاك دراسة الجدوى الآلات والمعدات المواد الأولية المنتجات والتعهد 8- يقوم النظام بإعطاء المعاملة رقم وإرسال الطلب إلى الوزارة 9- دخول الموظف إلى النظام باسم المستخدم وكلمة السر 10- فتح خدمة الموافقات المبدئية الجديدة والتدقيق البيانات والمعلومات الواردة في الطلب والتأكد من تحميل المستندات المطلوبة على النظام 11- في حال عدم استكمال البيانات والمرفات يتم توجيه رسالة عبر الانترنت لمقدم الطلب لاستكمال المعلومات 12- في حال صحة البيانات والمرفات يتم الموافقة على الطلب وترسل رسالة SMS للمتعامل 13- دفع المتعامل رسوم الرخصة بالدرهم الإلكتروني 14- يمكن طباعة الشهادة أو حفظها على الموقع الجديد	زمن تقديم الخدمة
Channels:	On the website of the service Abu Dhabi Office and Dubai Office	على الموقع الإلكتروني للخدمة مكتب أبوظبي ومكتب دبي	إجراءات الخدمة
Fees:	1000 AD	1000 درهم	قنوات الحصول على الخدمة:
Delivery	The certificate can be printed on the new site	يمكن طباعة الشهادة على الموقع الجديد	الرسوم (القيمة)
Enquiry	call center: 80066367	مركز الاتصال: 80066367	رسوم الشحن:

** Please note the prices do not include UAE VAT. Please add 5% VAT

[For more details please visit the official site for UAE VAT –](#)
[or use the Calculator to know total amount of payment](#)

*** الأسعار لا تشمل قيمة الضريبة المضافة – يرجى إضافة قيمة 5% ضريبة

لمزيد من المعلومات يمكنكم زيارة الموقع الخاص بالقيمة - أو احتساب قيمة الضريبة من خلال [حاسبة الضريبة](#)